
PROTOKOL Nr XX/2012

z obrad XX SESJI RADY GMDs[Y KOLBIEL

z dnia 28 grudnia 2012 r.

Otwarcia obrad XX Sesji Rady Gminy Ko!biel dokonal o godzinie 16 Przewodniczacy Rady
Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy 13
Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwafy.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastepca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczyriski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej

w Kolbieli - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Dyrektor Gminnego Przedszkola
w Kolbieli - Pani Agnieszka Dziedzic,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,
- Przewodniczacy Gminnej Komisji

Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych - Pan Mieczyslaw Nowak,
- sottysi wedlug zalaczonej listy oraz mieszkancy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawil proponowany porzadek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjecie proponowanego porzadku obrad.
3. Przyjecie protokolu z obrad XIX Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miedzysesyjnej.
5. Podjecie uchwal w sprawie :

- zmian w budzccie Gminy na rok 2012;
- zmian w WieloIetniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017;
- WieloIetniej Prognozy Finansowej Gminy Kotbiel na lata 2013-2018;
- uchwalenia uchwaly budzetowej Gminy Kolbiel na rok 2013;
- uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2013 rok;
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdziatania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2013;

- wyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierzawy czesci placu targowego zajeta^ pod
obiekty budowlane nie zwiazane trwale z gruntem;

- wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego przy ul. Szkolnej 1
w Kolbieli;

- uzgodnienia projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego zmieniajacej
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niekt6re rozporz^dzenia Wojewody Mazowieckiego dotyczqce park6w
krajobrazowych.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkniecie obrad.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie porz^dek obrad.
Za glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymuj^cych sie nie bylo,
Zmieniony porz^dek obrad zostal przyjety przy 13 glosach za.

Przybywa Radny Pan Michal Mazurek. Stan radnych, 14 radnych.

pkt 3 porzqdku obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyjecie
protokoIu z obrad XIX Sesji.

Poinformowat, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaje zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyjecie protokohi z obrad XIX Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyjeciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymuja_cych sie - nie bylo. Protok6t z obrad XIX Sesji Rady Gminy Kotbiel zostat
przyjety przy 14 gk>sach za.

Uc;ili/,uj;u- pkt 4 por/qdku obrad VV<'>jf Gminy Pan Adam Budyta przedstawit
Sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.

22 listopada W6jt Gminy wraz Zastepc^ W6jta i Przewodniczacym Rady uczestniczyli
w spotkaniu w Mazowieckim Urzedzie Wojew6dzkim dotyczacym nowych regulacji
dotycz^cych usuwania odpad6w, a takze zespol6w interdyscyplinarnych i dluznik6w
alimentacyjnych.
27 listopada powstal w Urzedzie Gminy w Kolbieli Punkt Konsultacyjny Krajowego Systemu
Uslug . Punkt dziala w czwartki w godzinach 9.00- 15.00.
27 listopada odbylo sie w W6jta Gminy spotkanie z dyrektorami plac6wek oswiatowych
dotyczqce ustaleniajednolitych zasad wynajmu pomieszczen szkolnych.
30 listopada W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu w Komendzie Powiatowej Strazy
Pozarnej , na kt6rym Gmina Kotbiel zostala odznaczona medalem 2o-lecia Panstwowej
Strazy Pozarnej.
5 grudnia W6jt Gminy uczestniczyJ w spotkaniu Pos*a na Sejm RP Andrzeja Halickiego
z mieszkaricami Powiatu Otwockiego.
11 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl I Powiatowym Turnieju Wiedzy o Samorzadzie, kt6ry
odbyl sie w Powiatowym Mtodziezowym Domu Kultury w Otwocku. Wsp61organizatorem
turnieju bylo Publiczne Gimnazjum w Kolbieli. Pierwsze miejsce w turnieju zajela
reprezentacja Publicznego Gimnazjum w Kolbieli. Turniej prowadzila Radna Powiatu Pani
Aneta Bartnicka.
12 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl tzw. Sniadaniu Prasowym, dotycz^cym pracy PMDK
na rzecz powiatu otwockiego. W6jt Gminy zauwazyl poprawe w pracy PMDK, zwr6cil
jednak uwage, ze 90 % jego dzialalnosci skierowanajest do mieszkanc6w miasta Otwock.
Zasugerowal koniecznosc poszerzenia dzialalnosci PMDK o tereny innych gmin.



13 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu przedstawicieli samorz^d6w Powiatu
Otwockiego , dotyczacym wsp61nego biletu SKM i Kolei Mazowieckich. Poinformowaf,
ze Gmina Kolbiel wesprze to zdanie w kwocie 20.000 zt, miasto Otwock w kwocie
2.000.000 zl, J6zef6w 1200.000 zl, inne gminy 250-200.000 zl.
14 grudnia zakonczyl sie kontrola wydatkowania srodk6w na zdania zlecona, juz 5 kontrola
dzialalnosci Urzedu Gminy w Kolbieli.
14 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl we wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady
Gminy dotyczacym projekt6w uchwal w sprawie gospodarki odpadami, na kt6rym byla
obecna r6wniez Kierownik SPZOZ w Kolbieli. Poinformowal, ze wyjasnila ona pytanie
zadane na XIX sesji przez Pana Moczulskiego dotyczaee patronazu pediatry, informujae
zebranych na posiedzeniu, iz Pan Moczulski nie zglaszal problemu patronazu, a problem ze
zwrotem koszt6w poniesionych na usg dziecka.
17 grudnia W6jt Gminy spotkal sie z przedstawicielami Gminy Wi^zowna i Powiatu
Otwockiego. Tematem spotkania byl dow6z uczni6w z Siwianki i Dobrzynca do szkoly
podstawowej i gimnazjum w Gliniance. W tej kwestii brak zgodnego stanowiska dotyczacego
koszt6w powyzszego dowozu i stanu drogi dojazdowej.
21 grudnia W6jt Gminy goscil na spektaklu ,,Herody" w Publicznym Gimnazjum w Kolbieli.
Podziekowal za kontynuacje tej tradycji bozonarodzeniowej.

W6jt Gminy zwr6cil uwag$, ze kalendarz wywozu odpad6w obejmuje 6 miesiecy, gdyz od
lipca bedzie zgodnie z przepisami ustawy obowiazywal nowy system.

i/nj;)c pkt. 5 por/i|ilku obrad przystqpiono do podj^cia uchwal.

Przewodniczacy odczytal uchwale Nr XX/122/2012 w sprawie: zmian w budzecie Gminy
narok 2012,

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie pytari do projektu uchwaty. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod gJosowanie uchwale Nr XX/122/2012 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2012.
Za glosowalo 14 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
UchwalaNrXX/122/2012 zostalaprzyjetaprzy 14 glosachza.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XX/123/2012
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2011 r,
dotyczaeej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/123/2012 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2011 r. dotycza_cej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koibiel na lata 2012-2017.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
UchwalaNr XIX/123/2012 zostalaprzyjetaprzy 14 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwale Nr XX/124/2012 w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2013-2018.



Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytari nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/124/2012 w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2013-2018.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych sie - nie bylo.
Uchwala Nr XX/124/2012 zostata przyjeta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XX/125/2012 w sprawie: uchwalenia uchwaly
budzetowej Gminy Kolbiel na rok 2013.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawila uzasadnienie do uchwaly. Wymienila
zaplanowane zdania inwestycyjne, zadluzenie gminy i planowany deficyt. Stwierdzila, ze
trudno bylo skonstruowac budzet. Zwr6cila uwage, ze sytuacja budzetowa bedzie korzystna
jesli subwencje panstwa nie zostana zmniejszone.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta zwr6cil uwage, ze ksztalt budzetu zalezy od radnych.
Wszystkie oszczednosci beda przeznaczane na drogi we Wladzinie i Radach6wce. Zwr6cil
uwag$ na koniecznosc budowy kanalizacji z wlasnych srodk6w, gdyz zewnetrznych nie
bedzie do 2016 r. i budowy budynku przedszkola z uwagi na zly stan istniejacego obiektu.
Zwr6cil uwag? na male zadluzenie Gminy Kolbiel i stosunkowo dobra sytuacje w zakresie
zadan inwestycyjnych w por6wnaniu z wieloma innymi gminami.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal Skarbnik Gminy dlaczego zaplanowane wplywy ze
sprzedazy wody w dziale 400 to kwota 540.000 zl gdzie wzrost zalozona na podstawie
wzrostu liczby odbiorc6w, a za scieki zaplanowano 307.670 zl nie uwzgledniajac przyrostu
sieci kanalizacji. Zwr6cil uwage, ze nie takie wplywy z oplat za odprowadzania sciek6w nie
pokrywajq koszt6w oczyszczalni sciek6w i sieci kanalizacyjnej.
Zwr6cil uwage, ze wplywy z oplat za wod$ powinny byc przeznaczane na modernizacje sieci
wodociagowej a nie na usuwanie awarii.
Zapytal czy zaplanowana budowa chodnika na ulicy Rynek w Kolbieli nie bedzie kolidowata
z ewentualna budowa kanalizacji lub wodociag6w.
Stwierdzil, ze zgodnie z uzasadnieniem ,,Zadania inwestycyjne zostaly okreslone wedlug ich
waznosci zgodnie z informacjami zawartymi w planie rozwoju lokalnego Gminy Kolbiel".
Zwr6ctf uwage, ze w budzecie gminy na 2013 nie znalazly sie srodki na wyposazenie palcu
zabaw we wsi Bocian w Planie Rozwoju Lokalnego zaplanowane na alta 2008-2011.
Zaproponowal przyjecie poprawki do uchwaly budzetowej.
Wprowadzenie kwoty 24600 zl na powyzszy cel, po uzyskaniu srodk6w ze zwrotu z budzetu
pahstwa czesci srodk6w wydatkowanych na fundusz solecki.
Zwr6cil uwage, ze srodki z funduszu soleckiego w Bocianie wykorzystano na
zagospodarowanie terenu pod boisko i plac zabaw, gdzie zaplanowano wakacyjne imprezy
i zawody sportowe.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze wplywy za odprowadzanie sciek6w
zostaly oparte o wykonanie z roku 20l2. Zwr6cila uwage, ze nie przez caly rok doplywal
scieki z Gadki oraz na mozliwosc zmiany przedmiotowej kwotyjuz po I kwartale roku 2013.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek zwr6cila uwag$, ze jedynie 2 miejscowosci notuja pob6r
wody i jednoczesnie doplyw sciek6w do oczyszczalni. Podkreslila, ze nigdy cala woda nie



wr6ci w postaci Sciek6w. Stwierdzila, ze taryfami za scieki i wode nalezy zaj^c sie odrebnie.
Przypomniala, ze gmina nie moze prowadzic dzialalnosci gospodarczej.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze chodnik na runku w Kolbieli nie bedzie
kolidowal z budowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. Zwr6cit uwage, ze budzecie gminy
zabezpieczono tylko czesc srodk6w na powyzszy cel, a reszte na wykonanie srodki
zabezpieczyl Powiat Otwocki. Odnosnie stanu sieci wodoci^gowej zwr6cii uwag$, ze niejest
ona tak bardzo stara.
Wyjasnil zwrot zwarty Zadania inwestycyjne zostaly okreslone wedtug ich waznosci zgodnie
z informacjami zawartymi w planie rozwoju lokalnego Gminy Kolbiel". Zwr6cil uwage,
ze nie udalo sie przyjac w budzecie wszystkich zdan z planu rozwoju. Podkreslil, ze nie jest
realizowana budowa przydomowych oczyszczalni sciek6w, gdyz brakuje srodk6w na
kanalizacje. Stwierdzil, ze najpierw trzeba dokonczyc rozpoczete zadania m.in. budow$
oswietlenia, zwr6ciJ uwag? na zgloszenie do Narodowego Programu Przebudowy Dr6g
LokaInych wsp61nie z Gmina Celestyn6w drogi do Siwianki oraz samodzielnie dr6g w Nowej
Wsi i Wiadzinie. Zwr6cit uwag^, ze wszystkie zdania w budzecie wynikaja_ z planu rozwoju.
Remont drogi w G!upiance to realizacja poprzedniego planu rozwoju, a budowa budynku
przedszkola nie wynikaj^ca z tego dokumentujest niezb$dna. Zwr6cil uwage, ze um6wil sie
z sohysami, iz aby w danym roku wykonac plac zabaw spolecznosc danej miejscowosci musi
przygotowac teren oraz na fakt, ze w Bocianie i Radach6wce place zabaw miaJy zstapic
boiska. Zwr6cil uwage, ze w Bocianie przygotowane miejsce pod plac zabaw nie zostal do
konca ogrodzone. Zwr6cil uwage, ze inwestycja drogowa i dobudowa oswietlenia
wymieniona we wniosek do budzetu wsi Bocian nie wynika z planu rozwoju.

Przewodniczacy odczytal zlozon^ na pismie poprawk^ Radnego Pana Anatola Tkacz do
uchwaly Nr XX/125/2012 w sprawie: uchwalenia uchwaly budzetowej Gminy Kolbiel na rok
2013, stanowiaca zaJa^znik nr 1 do protokolu.
Za g!osowal 4 radnych, przeciw glosowalo 10 radnych, glos6w wstrzymujaeych sie - nie
bylo.
Poprawka Radnego Pana Anatola Tkacz do uchwaly Nr XX/125/2012 w sprawie:
uchwalenia uchwaly budzetowej Gminy Kolbiel na rok 2013, zostala odrzucona przy 10
glosach przeciwnych.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/125/2012 w sprawie:
uchwalenia uchwaly budzetowej Gminy Kolbiel na rok 2013.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych sie - nie byto.
Uchwala Nr XX/124/2012 zostala przyjeta przy 14 gtosach za.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta podziekowal za przyjecie budzetu. Pochwalil mieszkanc6w
Bociana za wzorowe wykorzystanie srodk6w z funduszu soleckiego.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XX/126/2012
w sprawie: uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2013 rok.

Przewodniczacy podda} pod gk>sowanie uchwale Nr XX/126/2012 w sprawie:
uchwalenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel na 2013 rok.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, glos6w wstrzymujaeych sie nie bylo.
Uchwala Nr XX/125/2012 zostala przyjeta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy poddal pod gtosowanie zarz^dzenie przerwy.
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Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie - nie bylo.

Przewodnicz^cy zarz^dzil przerwe.

Przewodnicz^cy wznowil obrady po przerwie,

Przewodniczaey odczytal uchwa^ Nr XX/127/2012 w sprawie: uchwalenia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii w Gminie Kotbiel na rok 2013

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.

Poinformowala, ze czlonkowie Gminnej komisji Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych
uwzglednili uwagi radnych dotycz^ce projektu programu. W dziale 4 pkt. 2 : ,,Wspieranie i
finansowanie organizacji, kt6rych dzialalnosc wi^ze sie
z podejmowaniem dzialan w zakresie przeciwdzialania alkoholizmowi i narkomanii" nie
tylko Klubu AA Barka i posterunku Policji. W dziale 5 pkt 2 doprecyzowano: ,,Finansowanie
koszt6w transportu zywnosci do Magazynu Dar6w", w dziale 7 pkt. 6 pkt e. wsp61praca ze
wszystkimi grupami AA.

Przewodnicz^cy poprosil o zglaszanie pytari do projektu uchwaly. Pytari nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/127/2012 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2013.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie nie bylo.
Uchwata Nr XX/127/2012 zostala przyjeta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XX/128/2012
w sprawie: wyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierzawy czesci placu targowego
pod obiekty budowlane nie zwi^zane trwale z gruntem.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze uplyna_l juz 3 letni okres
dzierzawy i w celu zawarcia kolejnej umowy koniecznejest przyjecie uchwaly oraz ze budki
na palcu targowym stanowia, wlasnosc handluj^cych.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/128/2012 w sprawie:
wyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierzawy czesci placu targowego zajeta. pod obiekty
budowlane nie zwi^zane trwale z gruntem.
Za gtosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie nie bylo.
Uchwala Nr XX/128/2012 zostala przyjeta przy 14 glosach za.

Przewodniczqcy odczytal uchwal$ Nr XX/129/2012 w sprawie: wyrazenia zgody
na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego przy ul. Szkolnej lw Kolbieli.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/129/2012 w sprawie:
wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego przy ul. Szkolnej 1
w Kolbieli. Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie nie
bylo.
Uchwata Nr XX/129/2012 zostaJa przyjeta przy 14 glosach za.
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Wiceprzewodniczaey Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr XX/130/2012
w sprawie: uzgodnienia projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego
zmieniajaee niekt6re rozporz^dzenia Wojewody Mazowieckiego dotyczace park6w
krajobrazowych.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.

Zwr6cila uwage, ze zmiany jakie ma zaopiniowac rada gminy dotyczy dostosowania akt6w
prawa miejscowego dotycz^cych park6w krajobrazowych do ustawy o udostepnianiu
informacji o srodowisku i jego ochronie, udziale spoleczenstwa w ochronie srodowiska
oraz o ocenach oddzialywania na srodowisko oraz iz brak opinii rady gminy oznacza opinie
pozytywn^

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze uplynaJ: juz 3 letni okres
dzierzawy i w celu zawarcia kolejnej umowy konieczne jest przyjecie uchwaly oraz ze budki
na palcu targowym stanowia_ wlasnosc handlujacych.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XX/130/2012 w sprawie:
uzgodnienia projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego zmieniajace niekt6re
rozporzadzenia Wojewody Mazowieckiego dotyczace park6w krajobrazowych.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych sie nie bylo.
Uchwala Nr XX/130/2012 zostala przyjeta przy 14 glosach za.

Pkt 6 i 7 porz^dku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek poprosil radnych o zapoznanie sie z informacj^ dotyczaea
oplaty adiacenckiej i renty planistycznej i ustosunkowanie sie do tematu.

Sottys wsi Bocian Pan Jan Szopa podzi^kowal W6jtowi Gminy i Kierownikowi Gospodarki
Komunalnej za pomoc w odwodnieniu drogi, m.in. montaz 2 przepust6w i wykopanie 470 m
rowu, Podziekowal Prezesowi SKR za solidne wykonanie prac drogowych.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta podziekowal za udzial w pracach drogowych Soltysowi
i mieszkancom Bocian , Gozdu i Skorup.

Radny Pan Aleksander Lorens poprosil o reakcj^ w sprawie dewastacji swietlicy
w Radach6wce. Zwr6cit uwage, ze dewastacja swietlicy miala miejsce 26 maja o godz. 23,00
a nie w pazdziernikujak to widnieje w dokumentacji Policji.

Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli Pan Mariusz Kilim poinformowat, ze sprawa
dewastacji swietlicy w Radach6wce jest prowadzona o jej zakoriczeniu zostanie
poinformowana Gmina Kolbiel. Zaprosil Radnego Lorens na posterunek Policji w ceIu
udzielenia mu szczeg61owych wyjasnien.

Pan Michal Sornat zapytaljak doszlo do uchwalenia nowych regulacji o oplacie za wynajem
sali sportowej , kt6rajest oplata z g6ry. Zwr6cil uwag^, ze podwyzka za wynajem to wzrost
z 40 zl za 1 h do 80 zl i jest to zbyt wysoka cena dla ucz$cej si$ mlodziezy. Zapytal na co sâ



przeznaczane srodki z wynajmu Sali i na brak wydania pokwitowania za wynajem Sali.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal Pana Sornat, ze rada gminy nie
podjela uchwaly o opJacie za wynajem sal sportowych.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze w sprawie wynajmu sal sportowych
w plac6wkach oswiatowych odbylo sie spotkanie z dyrektorami plac6wek, na kt6rym najego
wniosek zaproponowano jednolite zasady wynajmu Sal wraz z cennikiem. Zwr6cil uwage,
ze z oplat za korzystanie z Sal zwolnione sa zajecia pozalekcyjne i Kluby Sportowe
oraz zajecia kulturalne. Zwr6cil tez uwage, ze sa^ widelki przy ustalaniu ceny najmu.

Dyrektor Szkofy Podstawowej w Czlek6wce Pani Malgorzata Szostak stwierdzila, ze srodki
z oplat za wynajem Sali w jej szkole wydawane sâ  na pomoce szkolne, slodycze, nagrody.
Wynajmujacy otrzymuja kwity KP, a srodki z wynajmu Sali umieszczane sa_ w sprawozdaniu
z dzialalnosci szkoly. Poprosil aby Komisja Oswiaty zajela sie sprawq. wynajmu Sal
sportowych w plac6wkach oswiatowych.

Pan Adam Roslaniec wyrazil sw6j podziw i podziekowal Kierownikowi Gospodarki
Komunalnej ijego pracownikom za pracaJakq wykonali podczas usuwania awarii wodociaj>u
w Rudnie. Wyrazil przekonanie, ze pracownicy pracowali w skrajnie trudnych warunkach bez
wystarczaj^cego sprzetu. Zwr6cil uwage, ze gospodarka komunalna dysponuje
1 samochodem i musial do akcji naprawy wodoci^gu pozyczac pompy. Poprosit Rade
Gminy o zastanowienie sie nad znalezieniem srodk6w w budzecie roku 2013 lub 2014 na
doposazenie pracownik6w gospodarki komunalnej.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol podziekowal za uznanie Panu
Roslaniec. Stwierdzil, ze pracownicy wykonali swoja prace, kt6rej nie chciala sie podj^c
firma zewnetrzna. PodziekowaJ Pani Soltys Rudna z cieply obiad dla pracownik6w , otuch^
i dobre slowo w tej trudnej pracy.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Panu Rosianiec stwierdzil, ze gospodarka
komunalna dysponuje 3 samochodami, a i sprz$t ma duzo lepszy niz jeszcze niedawno.
Stwierdzil, ze nie widzi nic dziwnego w wypozyczaniu pompy od OSP, gdyz zostal ona
sfmansowana z budzetu gminy. Zauwazyl, ze Gminy nie stac na sprzet wykorzystywany
sporadycznie.

Soltys wsi Dobrzyniec Pani Teresa Nowak poprosila o ujecie jej wsi w zadaniach
inwestycyjnych budzetu gminy jesli nie w 2013 to w 2014 r. Zwr6cila uwage na brak prac na
drodze we wsi. Zwr6cila uwage, ze wbrew oczekiwaniom korzystajacych z pomocy GOPS
ich zasilki przekazywane saJedynie do duzych sklep6w takichjak ,,Kulfon", nie wspiera sie
handlu w malych sklepikach. Podkreslila, ze nie rozumie postepowania pracownika GOPS
Pani Haliny Staros w sprawie zasilkujedno z mieszkanc6w Dobrzyhca.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze nie zna sprawy zakup6w w ramach zasilku, wiec
porozmawia o nie z pracownikami GOPS.

Pan Karol Wiqcek podzi$kowal za zgode na wynajem pomieszczenia w budynku Urzedu
Gminy na prowadzenie przez niego dzialalnosci ubezpieczeniowej. Podziekowal
za dotychczasow^ dobra wsp6lprac^ w powyzszym zakresie i wyrazil nadzieje, ze bedzie sie
ona uklada nadal tak pozytywnie.



Przewodniczacy podziekowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady XX Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 19 .

Do protokolu dolaczono:

1. Poprawka Radnego Pana Anatola Tkacz do uchwaly Nr XX/125/2012 w sprawie:
uchwalenia uchwaly budzetowej Gminy Kolbiel na rok 2013.

2. Liste obecnosci radnych.

3. Liste obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowa
v*

Pawel Calka
WaldemarKloch


